
PROTOKOt NR XXVII/2017
Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE

ODBYTEJ W DNIU 30 LISTOPADA 2017 ROKU
W SALI POSIEDZEN URZ^DU GMINY W BUDZISZEWICACH

Liczba radnych - 15

Liczba obecnych -12

Lista obecnosci stanowi zatqcznik do niniejszego protokoiu.

Ponadto w obradach udziat wzieli:

Wojt Gminy - Marian Holak

Sekretarz Gminy - Alina Jarecka

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak

zaproszeni goscie zgodnie z lista^ obecnosci.

Porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porzqdku obrad.

3. Przyjejcie protokotow z poprzednich sesji.

4. Podjepe uchwat w sprawach:

1) przyjQcia informacji z przebiegu wykonania budzetu gminy Budziszewice za I potrocze 2017

roku;

2) zmiany budzetu Gminy na 2017 rok;

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice;

4) okreslenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci oraz zwolnieh;

5) ustalenia wysokosci optat za scieki dowozone do punktu zlewnego Oczyszczalni Sciekow;

6) stwierdzenia przeksztatcenia Zespotu Szkol w Budziszewicach w osmioletniq SzkotQ

Podstawowq im. Kardynata Stefana Wyszyhskiego;

7) nadania pierwszego statutu Szkole Podstawowej im. Kardynata Stefana Wyszyhskiego w

Budziszewicach;

8) przyJQcia ,,Rocznego programu wspotpracy Gminy Budziszewice z organizacjami

pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia

2003 roku o dziatalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018";

9) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych na 2018 rok;

10) ustalenia sposobu sprawiania pogrzebu przez GminQ Budziszewice i okreslenia zasad zwrotu

poniesionych kosztow,

11) ustanowienia herbu Gminy Budziszewice oraz zasad jego uzywania.
5. Informacja Wojta o dziataniach podejmowanych w okresie mie_dzy sesjami rady Gminy.

6. Zapytania i wolne wnioski.

7. Sprawy rozne.

8. Zakohczenie obrad.



PUNKT 1

OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM

Przewodniczqcy Rady Gminy- Piotr Jagietto- dokonat otwarcia XXVII Sesji Rady Gminy Budziszewice,

po czym stwierdzit quorum informujqc, ze na pi^tnastu radnych obecnych jest dwunastu.

PUNKT 2
PRZEDSTAWIENIE PORZ/\DKU OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy — Piotr Jagietto — poinformowal, ze do przedstawionego porzqdku

obrad proponuje SJQ wprowadzenie jednej zmiany, a mianowicie dodanie w punkcie 4, jako podpunkt

11 - podj^cie uchwaly w sprawie ustanowienia herbu Gminy Budziszewice oraz zasad jego uzywania.

Nast^pnie przedstawit proponowany porzqdek obrad, po czy zapytat kto jest za jego przyjQciem, w

wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw - 0

• wstrzymato si$ - 0

Porzqdek obrad przyjqto.

PUNKT 3
PRZYJ^CIE PROTOKOtOW Z POPRZEDNICH SESJI

Protokot Nr XXVI/2017 wytozono do wglqdu.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyj^ciem protokotu z poprzedniej

sesji, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato si$ -0

Protokot z poprzedniej sesji przyjqto.

PUNKT 4
PODJECIE UCHWAt W SPRAWACH:

1) przyjecia informacji z przebiegu wykonania budzetu gminy Budziszewice za I potrocze
2017 roku.

Skarbnik Gminy Elzbieta Andryszczak - omowita informacj^ z przebiegu wykonania budzetu gminy

za I potrocze 2017 roku.

Nast^pnie poprosita o pytania.

Pytah nie zgioszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanych w tej

sprawie przez Komisje Rady.



Wiceprzewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow - Andrzej Mucha -
poinformowat, ze Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansow poparta projekt uchwaty w tej

sprawie.

Wiceprzewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Aneta

Nawrocka - powiedziata, ze cztonkowie komisji opowiedzieli si^ za przyj^ciem Informacji z przebiegu

wykonania budzetu gminy Budziszewice za I potrocze 2017 roku.

/Opinie Komisji stanowiq zatqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie przyj^cia

informacji z przebiegu wykonania budzetu gminy za I potrocze 2017 roku, po czym poddat go pod

gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato SJQ - 0

Uchwatq przyjqto.

Uchwata nr XXVII/151/2017 w sprawie przyj^cia informacji z przebiegu wykonania budzetu gminy
za I potrocze 2017 roku stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

2) zmiany budzetu Gminy na 2017 rok,

Skarbnik Gminy- Elzbieta Andryszczak - omowita proponowane zmiany budzetu.

Powiedziata min. ze proponuje sie^ dokonanie zmian w planie dochodow i w planie wydatkow.

Proponuje si$ zwi^kszenie planu dochodow budzetu gminy o kwotQ 158.785,00zt.

Plan dochodow po zmianach wynosit b^dzie 10.756.147,20zt, z czego:

- dochody bieza_ce - 9.557.986,20zt,

- dochody maj^tkowe - 1,198.161,00zt.

Plan wydatkow zas zwi^ksza si$ o kwote^ 146,00zt i po zmianach rowny b^dzie 12.937.401,32zt,

z czego:

- wydatki bieza.ce- 8.881.608,58zt,

- wydatki maja_tkowe - 4.055.792,74zt.

Ponadto proponuje si§ zwiejkszenie przychodow budzetu o kwotQ 158.931,00zt. Plan przychodow po

zmianach wynosit b^dzie 2.377.422,12zt.

Nast^pnie poprosita o pytania.

Pytah nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanych w tej

sprawie przez Komisje Rady.

Wiceprzewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow - Andrzej Mucha -

poinformowat, ze cztonkowie Komisji nie wniesli uwag do projektu tej uchwaty.

Wiceprzewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu — Aneta
Nawrocka - powiedziata, ze Komisja pozytywnie zaopiniowata projekt uchwaty w tej sprawie.

/Opinie Komisji stanowiq zatqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany budzetu

gminy na 2017 rok, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato si^ -0



Uchwatq przyjqto.

Uchwata nr XXVII/152/2017 w sprawie zmiany budzetu Gminy no 2017 rok stanowi zatqcznik do
niniejszego protokotu.

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak- omowita projekt uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice.

Objasnienia do Zmiany WPF stanowiq zatqcznik do uchwaty w tej sprawie.
Nastqpnie poprosita o pytania.
Radny - Mirostaw Matysik - w projekcie uchwaty w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej
zapisana jest propozycja zaciqgni^cia kredytu w wysokosci ponad 3 miliony.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - wyjasnita, ze nie jest to zapisane w projekcie uchwaty, o

ktorym mowimy tylko w projekcie WPF na lata 2018-2021, a to b^dzie tematem nast^pnej sesji.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanych w tej

sprawie przez Komisje Rady.
Wiceprzewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow - Andrzej Mucha -
poinformowat, ze Komisja pozytywnie zaopiniowata przedmiotowy projekt uchwaty.
Wiceprzewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Aneta
Nawrocka - powiedziata, ze Komisja nie wniosta uwag do projektu tej uchwaty.

/Opinie Komisji stanowiq zatqcznik do niniejszego protokotu./
Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddat do pod gtosowanie,

w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato SJQ -0
Uchwate. przyjqto.
Uchwata Nr XXVII/153/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Budziszewice stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

4) okreslenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci oraz zwolnien.

Wojt - Marian Holak - proponujemy bardzo minimalnq korekte^ stawek podatku od nieruchomosci.
Zaproponowany wzrost miesci sie_ w granicach od 1,3 do 1,7%, a wie^c nawet nie jest to stopieh

inflacji. Zastanawialismy SJQ czy stawki w ogole zmieniac. Niemniej doszlismy do wniosku, ze lepiej

podwyzszacje kazdego roku minimalnie, niz pozniej jednorazowo o znaczne kwoty.
Musimy tez brae pod uwag^ fakt, ze niepodwyzszanie stawek podatkowych powoduje zmniejszanie

subwencji.
NastQpnie poprosit o pytania.

Pytan nie zgtoszono.
Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanych w tej

sprawie przez Komisje Rady.
Wiceprzewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow - Andrzej Mucha -
poinformowat, ze Komisja opowiedziata SJQ za przyj^ciem tej uchwaty.



Wiceprzewodnicza.ca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Aneta

Nawrocka - powiedziata, ze cztonkowie Komisji poparli przedmiotowy projekt.
/Opinie Komisji stanowiq zatqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie okreslenia

wysokosci stawek podatku od nieruchomosci oraz zwolnieri, po czym poddat go pod gtosowanie,
w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato si$ -0

Uchwaiq przyjqto.

Uchwata Nr XXVII/154/2017 w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci oraz
zwolnieh stanowi zatqcznik do niniejszego protokofu.

5) ustalenia wysokosci optat za scieki dowozone do punktu zlewnego Oczyszczalni Sciekow.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze proponuje si$ podwyzszenie optaty za 1m3 sciekow
dowozonych do punktu zlewnego Oczyszczalni Sciekow w Budziszewicach z 5,80zt na 6,50zt plus VAT.
Ma to zapobiegac przywozeniu do nas sciekow z terenu sqsiednich gmin, gdzie ceny 53 wyzsze.
Scieki dowozone to scieki najgorszej jakosci i ich oczyszczenie jest najbardziej kosztowne. A prawd^

powiedziawszy obecnie nie zalezy nam na przyjmowaniu takich sciekow - najch^tniej

przyjmowalibysmy je tylko od mieszkancow naszej gminy.

Nast^pnie poprosito pytania.
Pytah nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanych w tej
sprawie przez Komisje Rady.

Wiceprzewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow - Andrzej Mucha -

poinformowat, ze cztonkowie Komisji opowiedzieli si$ za przyjQciem uchwaty w tej sprawie.
Wiceprzewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Aneta

Nawrocka - powiedziata, ze Komisja nie wniosta uwag do projektu tej uchwaty.
/Opinie Komisji stanowiq zaiqcznik do niniejszego protokoiu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie ustalenia

wysokosci optaty za scieki dowozone do punktu zlewnego Oczyszczalni Sciekow, po czym poddat go

pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato SJQ -0

Uchwatq przyjqto.
Uchwata Nr XXVII/155/2O17 w sprawie ustalenia wysokosci optaty za scieki dowozone do punktu
zlewnego Oczyszczalni Sciekow stanowi zaiqcznik do niniejszego protokofu.

/Ogtoszono przerwq./
Przybyli Pani Dorota Pieska i Pan Andrzej Pteska.



6) stwierdzenia przeksztatcenia Zespotu Szkot w Budziszewicach w osmioletnia Szkote

Podstawowg im. Kardynata Stefana Wyszyriskiego.

Inspektor - Matgorzata Wojcik - zgodnie z przepisami wprowadzaj^cymi nowe Prawo oswiatowe

zespoty szkot w sktad, ktorych wchodzity jedynie szescioletnie szkoty podstawowe i gimnazja z dniem

1 wrzesnia biez^cego roku staty s\$ osmioletnimi szkotami podstawowymi. Uchwata ta jest wie^c

stwierdzeniem stanu faktycznego. A ze zgodnie z zapisami ustawy jest jednoczesnie aktem

zatozycielskim osmioletniej szkoty podstawowej okresla rowniez jej obwod.

NastQpnie poprosita o pytania.

Pytah nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanych w tej

sprawie przez Komisje Rady.

Wiceprzewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow - Andrzej Mucha -

poinformowat, ze Komisja pozytywnie zaopiniowata projekt tej uchwaty.

Wiceprzewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Aneta

Nawrocka - powiedziata, ze cztonkowie Komisji opowiedzieli si^ za przyj^ciem uchwaty w tej sprawie.

/Opinie Komisji stanowiq zaiqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie stwierdzenia

przeksztatcenia Zespotu Szkot w Budziszewicach w osmioletniq Szkotej Podstawowq im. Kardynata

Stefana Wyszyhskiego, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato si^ -0

Uchwaiq przyjqto.

Uchwata Nr XXVII/156/2017 w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia Zespotu Szkot w Budziszewicach

w osmioletniq Szkoty Podstawowq im. Kardynata Stefana Wyszyhskiego stanowi zatqcznik do

niniejszego protokotu.

7) nadania pierwszego statutu Szkole Podstawowej im. Kardynata Stefana Wyszyriskiego

w Budziszewicach.

Inspektor - Matgorzata Wojcik - wyjasnita, ze pierwszy statut nadaje organ zatozycielski, po czym

poprosita o pytania.

Pytah nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanych w tej

sprawie przez Komisje Rady.

Wiceprzewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow - Andrzej Mucha -
poinformowat, ze cztonkowie Komisji nie wniesli uwag do projektu uchwaty w tej sprawie.

Wiceprzewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Aneta

Nawrocka - powiedziata, ze Komisja pozytywnie zaopiniowata projekt tej uchwaty.

/Opinie Komisji stanowiq zatqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie nadania

pierwszego statutu Szkole Podstawowej im. Kardynata Stefana Wyszyhskiego w Budziszewicach, po

czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:



• za gtosowato — 12

• przeciw -0

• wstrzymato SJQ -0

Uchwaty przyjgto.

Uchwata Nr XXVII/157/2017 w sprawie nadania pierwszego statutu Szkole podstawowej im.

Kardynata Stefano Wyszyriskiego w Budziszewicach stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

8) przviecia ..Rocznego programu wspotpracy Gminy Budziszewice z organizaciami

pozarzadowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia

2003 roku o dziatalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018".

Inspektor - Matgorzata Wojcik - przypomniata, ze obowi^zek uchwalenia przez Rad$ Gminy

Rocznego programu wspotpracy Gminy z organizacjami pozarzqdowymi wynika z ustawy o

dziatalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie. Uchwalenie programu poprzedza si$

konsultacjami spotecznymi. Konsultacje takie byty ogtoszone. Nie przyst^pity do nich jednak zadne

organizacje pozarzqdowe ani uprawnione podmioty.

Program okresla cele gtowne i cele szczegotowe, zasady wspotpracy , formy wspotpracy , a takze

zadania priorytetowe,

Do zadah priorytetowych w 2018 roku, podobnie jak w latach ubiegtych, nalezato be,dzie wspieranie i

upowszechnianie kultury fizycznej . Poza tym b^d^ to zadania z zakresu nauki, edukacji, oswiaty i

wychowania oraz kultury i sztuki.

Program realizowany be^dzie przez caty 2018 rok, a na jego realizacje przeznaczono kwote^ 25 tysi^cy

ztotych.

NastQpnie poprosita o pytania.

Pytari nie zgioszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanych w tej

sprawie przez Komisje Rady.

Wiceprzewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow - Andrzej Mucha -

poinformowat, ze Komisja opowiedziata SJQ za przyJQciem uchwaty w tej sprawie.

Wiceprzewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Aneta

Nawrocka - powiedziata, ze cztonkowie Komisji nie wniesli uwag do projektu tej uchwaty.

/Opinie Komisji stanowiq zatqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie przyj^cia

,,Rocznego programu wspotpracy Gminy Budziszewice z organizacjami pozarzadowymi oraz

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o dziatalnosci pozytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2018", po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw — 0

• wstrzymato SJQ — 0

Uchwatq przyjqto.

Uchwata Nr XXVII/158/2017 w sprawie przyjqcia „Rocznego programu wspotpracy Gminy

Budziszewice z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z

dnia 24 kwietnia 2003 roku o dziatalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018" stanowi

zatqcznik do niniejszego protokotu.



9) Gminnego Programu Profilaktyki I Rozwigzywania Problemow Alkoholowych na 2018 rok.

Kierownik GOPS w Budziszewicach — Agnieszka Malinowska — przypomniata, ze podstawq prawna^

dzialah zwiqzanych z profilaktyka^ i rozwiqzywaniem problemow alkoholowych jest ustawa o

wychowaniu w trzezwosci i przeciwdziataniu alkoholizmowi. Realizacja zadari zwiqzanych z

profilaktykq i rozwi^zywaniem problemow alkoholowych oraz integracji osob uzaleznionych od

alkoholu jest prowadzona w postaci gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywania problemow

alkoholowych uchwalanego corocznie przez rad^ gminy.

Planowana kwota na realizacJQ Programu to 32.820,00zt, z czego 1.500,00zt na Gminny Program

Przeciwdzialania Narkomanii.

Nast^pnie omowita projekt wydatkow na 2018 rok.

Projekt ten zawiera zatqcznik do uchwaty w tej sprowie.

Na zakohczenie poprosita o pytania.

Pytari nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanych w tej

sprawie przez Komisje Rady.

Wiceprzewodnicza.cy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow - Andrzej Mucha -

poinformowat, ze Komisja poparta przedmiotowy projekt.

Wiceprzewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Aneta

Nawrocka - powiedziata, ze Komisja opowiedziala s\q za przyj^ciem uchwaty w tej sprawie.

/Opinie Komisji stanowiq zatqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie Gminnego

Programu profilaktyki i Rozwigzywania problemow Alkoholowych na 2018 rok, po czym poddat go

pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato si$ -0

Uchwalq przyjqto.

Uchwata nr XXVII/159/2017 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania

Problemow Alkoholowych na 2018 rok stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

10) ustalenia sposobu sprawiania pogrzebu przez Gmine Budziszewice i okreslenia zasad

zwrotu poniesionych kosztow,

Kierownik GOPS w Budziszewicach - Agnieszka Malinowska - wyjasnita, ze zgodnie z ustawq o

pomocy spotecznej do zadah wtasnych gminy o charakterze obowiqzkowym nalezy min. sprawianie

pogrzebu, w tym osobom bezdomnym. Odbywa si$ ono w sposob ustalony przez Gmine^ zgodnie z

wyznaniem zmartego.

Naste_pnie omowita projekt uchwaty w tej sprawie, po czym poprosita o pytania.

Radny - Mirostaw Matysik - zapytat jak cze^sto zdarzajq sie_ takie przypadki.

Kierownik GOPS w Budziszewicach - Agnieszka Malinowska - wyjasnita, ze nie cz^sto.

Radny - Mirostaw Matysik - zapytat ile takich przypadkow byto w okresie ostatnich 5 lat.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze w ciggu 10 lat byty 3 takie przypadki.



Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie ustalenia sposobu

sprawiania pogrzebu przez Gmin^ Budziszewice i okreslenia zasad zwrotu poniesionych kosztow, po

czyrn poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato si$ — 0

Uchwatq przyjqto.

Uchwata Nr XXVII/160/2017 w sprawie ustalenia sposobu sprawiania pogrzebu przez Gminq

Budziszewice i okreslenia zasad zwrotu poniesionych kosztow stanowi zafqcznik do niniejszego

protokotu.

11) ustanowienia herbu Gminy Budziszewice oraz zasad jego uzywania.

Wojt — Marian Holak — inicjatywa stworzenia herbu dla gminy pojawita sicj okoto dwoch lat temu.

Projekt herbu opracowat doktor Gerard Kucharski z Poznania. Projekt ten przestany zostat do Komisji

Heraldyczna przy Ministerstwie Spraw Wewn^trznych i Administracji. Komisja wniosta swoje uwagi.

Zostaty one uwzgl^dnione, po czym wzor ponownie trafit do komisji. Obecny projekt herbu uzyskat

pozytywnq opini^. Niemniej Komisja Heraldyczna wniosta uwagi co do flagi, ktora jej zdaniem

przypomina flage^ naszych zachodnich sqsiadow.

Nic nie stoi jednak na przeszkodzie, aby teraz uchwalic herb, a flagc; w pozniejszym czasie, po

poprawkach i zaakceptowaniu przez komisJQ.

Nadmienit, ze herb nawiqzuje oczywiscie do historii Budziszewic. Mur obronny z jednq wiezq

informuje o lokalizacji miejskiej Budziszewic przeprowadzonej w pierwszych latach XV w oraz o

obecnosci w Budziszewicach i okolicach miasta lokacyjnego Grzymalitow Budziszewickich. Lokalizacja

miejska Budziszewic nasta.pita w okresie, gdy nalezaty one do Kopaczow, a zgode^ na lokacj^ wydat

Siemowit V. Na tej podstawie wprowadzono do przejazdu w murze obronnym(symbol lokacji i prawa

miejskiego) s^pie skrzydto ze szponem (symbol rodu zastuzonego dla Budziszewic).

Dodat, ze jestesmy jedynq Gminq w Powiecie, ktora nie ma herbu.

Nast^pnie poprosil o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanych w tej

sprawie przez Komisje Rady.

Wiceprzewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow - Andrzej Mucha -

poinformowat, ze Komisja pozytywnie zaopiniowata przedmiotowy projekt uchwaty.

Wiceprzewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Aneta

Nawrocka - powiedziala, ze cztonkowie Komisji opowiedzieli sie^ za przyj^ciem uchwaty w tej

sprawie.
/Opinie Komisji stanowiq zafqcznik do niniejszego protokoiu./

Przewodniczqcy Rady Gminy — Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie ustanowienia

herbu Gminy Budziszewice oraz zasad jego uzywania, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku

czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato si^ -0

Uchwaiq przyjqto.



Uchwata Nr XXVII/161/2017 w sprawie ustanowienia herbu Gminy Budziszewice oraz zasad jego

uzywania stanowi zaiqcznik do niniejszego protokoiu.

PUNKT5
INFORMACJA WOJTA O DZIAtANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE
MIE.DZY SESJAMI RADY GMINY

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze w okresie od ostatniej sesji:

- zakohczono prace przy budowie kanalizacji na ulicy Kolejowej, Granicznej i Szkolnej. Wartosc

zadania ponad 830 tysi^cy ztotych;

- zakoriczono prace przy budowie ulicy Kolejowej;

- wspolnie ze Stowarzyszeniami przygotowanych zostato 5 wnioskow do LCD;

— szosty ztozony b^dzie przez Gmine^ Powstanq 4 sitownie zewn^trzne oraz strefa przy szkole.

Zadania te b^dq miaty 100 % dofinansowanie;

- ogtoszono przetargi na budowcj kanalizacji na ulicy Lesnej oraz na budowej budynku

edukacyjnego przy szkole. Jezeli chodzi o budynek to wartosci przetargowe znacznie

przekraczajq wartosci kosztorysowe. Trzeba be^dzie zastanowic SJQ czy zadanie to b^dziemy

realizowac. Zaprojektowany mamy bardzo nowoczesny budynek, jakich w Polsce jest tylko

kilka. SqdzQ jednak, ze warto to robic, tym bardziej, ze mamy duze dofinansowanie. Musimy

takze pamie^tac o tym, ze mamy w naszej szkole uczniow z s^siedniej gminy, i musimy dbac o

to aby tak pozostato, aby nasza oferta edukacyjna byta atrakcyjna;

W kwestii kanalizacji - gdy wykonamy kanalizacji na ulicy Lesnej, zgodnie z wczesniejszymi

zatozeniami, pozostanie nam do wykonania kanalizacja w Nowym Jozefowie.

- wyst^pilismy do centrali KRUS z prosbq o dofinansowanie wyposazenia gabinetu

rehabilitacyjnego. Gdybysmy je otrzymali to bye moze udaloby S!Q ten gabinet w kohcu

uruchomic;

— przygotowalismy projekt budzetu na 2018 rok. Na zadania inwestycyjne zaplanowana jest

kwota blisko 7 milionow ztotych. Gdy dodamy do tego jeszcze srodki, ktore pozyskamy z

Lokalnej Grupy Dziatania to znacznie przekroczymy tq kwot^. Wpisany jest w projekcie

budzetu deficyt w wysokosci 3 milionow. To kwota tqcznie ze srodkami na prefinansowanie.

Realny kredyt, ktory b^dzie potrzebny to okoto miliona ztotych.

Uwazam, ze robi to dobre wrazanie. 50% wydatkow przeznaczamy na inwestycje. Swiadczy to

o tym, ze w matej Gminie rowniez mozna wiele robic.

Poza tym w tym roku takze bejdziemy miec nadwyzk^ budzetowqi. MyslQ, ze w granicach 600

tysi^cy ztotych.

Duze stowa uznania dla osob, ktore pracuja^ nad tymi wszystkimi projektami oraz dla naszych

Stowarzyszen, ktore podj^ty si^ tych dziatah.

PUNKT6
ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI

Radny — Wtodzimierz Janeczek — zgtosit potrzebQ naprawienia dachu na szkole w R^kawcu i

udroznienia rynien.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze rynny byty udrazniane, jezeli jednak jest taka potrzeba zrobimy

to ponownie.
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Radny - Wtodzimierz Janeczek - zapytat o row i zrobienie zjazdow.

Wojt — Marian Holak — poinformowat, ze byta rowniarka niemniej z uwagi na to, ze jest bardzo

mokro odradzono nam wykonywanie jakichkolwiek prac.

Sottys - Ewelina Pteska - powiedziala, ze trzeba zrobic dojazd na tzw. ,,dworskie pola" .

Wojt — Marian Holak — teraz jest za mokro. Moze uda SJQ wiosnq.

Radny - Stawomir Sala - zapytat o panele fotowoltaiczne.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze oprocz osob ktore zgtosity si$ poprzednio, teraz mamy dziesiec

kolejnych. Wszystko to jest jednak zbyt mato, aby uzyskac dofinansowanie.

Radna - Aneta Nawrocka - zapytata o utylizacjej eternitu.

Wojt - Marian Holak - sktadalismy na to zadanie wniosek o dofinansowanie. Nie otrzymalismy go.

B^dziemy sktadac ponownie. Trzeba czekac.

Radny - Janusz Trzonek - powiedziat, ze w Andrespolu czekanie trwato 5 lat. Firmy, ktore zajmujq SJQ

utylizacjq zalecajq aby sktadowac eternit na paletach i owijac streczem.

PUNKT7

SPRAWY ROZNE

Sekretarz Gminy - Alina Jarecka - poinformowata, ze Prezes Sqdu Najwyzszego zarzqdzit wybory

uzupetniaj^ce na tawnikow.

Do 31 grudnia mozna zgtaszac kandydatow. Do 28 lutego trzeba dokonac wyboru.

Radny - Mirostaw Matysik - wzdtuz drogi do Regien nasadzone zostaty drzewa. Czy to robita Gmina.

Wojt - Marian Holak - nie - robit to Zarz^d Drog Wojewodzkich.

PUNKT8

ZAKONCZENIE OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - dzi^kujqc wszystkim za przybycie zamknqt XXVII Sesj^

Rady Gminy.

Protokotowata: Przewodniczqcy Rady Gminy

Matgorzata Wojcik

(-) Piotr Jagietto
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